

# Terms and conditions 家長需知及條款

## Enrolment 報名事宜

- No refunds and transfer of fees to another student or to a later date once the enrolment is confirmed.

獲取錄後，不設退款及轉移費用於另一學生或另一活動。

## Activities 活動安排

- birdintree creative studio reserves the right to revise the advertised program if necessary.

塗鴉創意間保留修改已公佈活動內容之權利。

- Activities are conducted in Cantonese unless otherwise as indicated.

活動將以粵語教授。

## Bad Weather Arrangement 惡劣天氣安排

When the warning signal is in force, the measures are as follows :

### Typhoon Signal No 1, No 3 / Amber Rainstorm, Red Thunder Storm

Activities continue as normal. It is parent's decision whether to send their children to join during the above weather conditions.

### Typhoon Signal No 8 or above / Black Rainstorm Warning

1. Activities will be cancelled.
2. All activities will be suspended immediately when typhoon signal no. 8 or black rainstorm warning are hoisted.
3. No make-up arrangement will arranged for Activities cancelled due to typhoon signal no.8 or black rainstorm warning are hoisted.

### 一號、三號颱風警告訊號／黃色、紅色暴雨警告生效時

所有原定及進行中之活動將會如常舉行。家長可自行決定學生參與與否。

### 八號或以上颱風警告訊號／黑色暴雨警告生效時

1. 所有活動取消。
2. 活動期間如遇八號或以上颱風警告訊號／黑色暴雨警告生效，活動自動取消。
3. 所有因八號或以上颱風警告訊號／黑色暴雨警告生效而取消的活動將不設補課或退款。

## Copyrights 版權事宜

- birdintree reserves the rights to cite, broadcast and exhibit student's works created during activities.

任何於塗鴉創意間課堂上創造的學生作品，塗鴉創意間擁有轉載、發放、展覽權。

- birdintree reserves the rights to the photos, video recordings or related material created during activities. They will be used in future teaching, publication, publicity or merchandise production. Parents can present written notifications for any objections.

活動中所拍攝的照片和錄像或有關記錄（包括戶外或戶內），塗鴉創意間擁有把以上資料用作教學、出版、宣傳或製成產品之版權，敬請各位家長留意。如家長不同意，請以書面通知塗鴉創意間。

- No audio recording, photo or video taking without prior permissions from birdintree creative activities.

未經許可，禁止於塗鴉創意間活動中進行拍攝、錄音及錄影。

**I have thoroughly read and accept the terms and conditions below.**

本人已細閱以上之條款及同意接受

**Parent's Signature**

**Date Signed**

---